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Voor Het Nederlands Elftal Dames
kan het jaar al niet meer stuk na
het behalen van de wereldtitel in
Spanje. Daarmee continueerden
de Oranjedames het goud na de
succesvolle WK's in Den Haag
(2014) en Londen (2018). 

ROERIG
Dit lijkt vanzelfsprekend, maar na
een roerige periode met een
coachwissel en een onderzoek
naar het prestatieklimaat was het
allesbehalve een gemakkelijk jaar.
De dames verdienen dan ook een
welgemeende chapeau. Onder lei-
ding van de nieuwe bondscoach
Paul van Ass wordt nu verder ge-
bouwd richting het EK 2023 dat in
augustus plaatsvindt in het Duitse
Mönchengladbach. 

WK HEREN
Voor de Oranjeheren staat alles in
het teken van het WK Hockey dat
op 13 januari 2023 van start gaat in
India. Midden in de winter dus, al
zal het in de speelplaatsen Bhuba-
neswar en Rourkela aangenaam
warm zijn. Nederland neemt het in
de groepsfase op tegen Nieuw-Zee-
land, Maleisië en Chili. Daarna volgt
richting de eindstrijd ongetwijfeld
een bikkelharde strijd met Austra-
lië, België, India of een verrassing.
De concurrentie is sterk. 

FINALE
Aan India heeft Oranje overigens
goede herinneringen. In 2018,
toen het WK ook in het Aziatische
land werd gespeeld, wisten de Ne-
derlandse heren de finale te berei-
ken. Daarin was België uiteindelijk
na shoot-outs de sterkste. Voor de
Red Lions was het de eerste we-

reldtitel in de historie. Voor Oranje
resteerde zilver. 

KANSHEBBERS
Kijkend naar de favorieten be-
hoort Nederland tot het rijtje
kanshebbers. En terecht. Er staat
een prima mix van ervaren sterk-

houders en uitstekende talenten
die de toon zetten. Daarnaast
maakt Oranje aanvallend veel in-
druk. Het moét dus kunnen en bo-
vendien is het wel weer eens tijd.
Het is namelijk al bijna 35 jaar ge-
leden dat 'we' goud wonnen op
het WK in Utrecht. 

Een nieuwe wereldtitel zou dan
ook prachtig zijn. Als een bekro-
ning van het nieuw ingezette be-
leid en een heerlijk begin van een
nieuw jaar. Een gouden plak als
opmaat naar de start van de twee-
de seizoenshelft. Daar gaan we
voor! Hup Holland! 

Viaplay is sinds maart actief in Ne-
derland. De Zweedse streaming-
dienst heeft onder meer de uit-
zendrechten van de Formule 1,
Duits en Engels voetbal en darts.
In de zomer is het pakket uitge-
breid met Hoofdklassehockey.
Daarmee werd het stokje overge-
nomen van Ziggo Sport. 

300 WEDSTRIJDEN
Op Viaplay worden dit seizoen meer
dan 300 wedstrijden in de Hoofd-
klasse Dames en de Tulp Hoofdklas-
se Heren uitgezonden. Per speelron-
de zijn 12 duels live te volgen,

verspreid over de vrijdag, zaterdag
en de zondag. Bij de belangrijkste
duels worden Teun de Nooijer en
Ellen Hoog ingezet als analisten. De
presentatie is in handen van Noa
Vahle en Anne-Greet Haars. 

NOS EN ZIGGO
De overeenkomst tussen de KNHB
en Viaplay heeft een looptijd van
vier jaar. In deze periode mag ook
de NOS wedstrijden uit de Hoofd-
klasse live of in samenvatting blij-

ven uitzenden. Daarnaast blijven
de interlands van de Oranjeteams
te zien op Ziggo Sport en deels via
de NOS.

Na een heerlijke zomer is in september het nieuwe hockeysei-
zoen gestart. Altijd een mooie periode na weken van voorberei-
dingen, oefenduels en teamweekends. Het gaat weer ergens
om. Punten, ambitie, doelstellingen en prestaties. Niet alleen
voor de clubteams, maar zeker ook bij de Oranje-elftallen.    

UTRECHT - De hockeywed-
strijden in de Nederlandse
Hoofdklasse zijn vanaf dit sei-
zoen te zien op Viaplay. Het
streamingplatform zendt 
alle duels in de Hoofdklasse
Dames en de Tulp Hoofd-
klasse Heren rechtstreeks
uit. Om die te zien heb je een
abonnement nodig.

Een nieuw seizoen met Winter-WK

Alle Hoofdklasseduels
live op Viaplay

Hockeykrant Oost-Brabant is een
uitgave van De Hockeykrant. De
inhoud van deze krant staat hele-
maal in het teken van de hockey-
verenigingen in de regio
Oost-Brabant. Verspreiding vindt
plaats via de clubhuizen van de
verenigingen en via www.hockey-
krant.nl.
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TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen voor

tips, bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. Datzelfde

geldt uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw club of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de Hoc-

keykrant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om uw tips te

verwerken in het eerstvolgende nummer.

Mail de redactie: info@hockeykrant.nl



Action Team Uitzendbureau B.V. 
Houdt zich bezig met werving en selectie voor uitzenden van flexkrachten.
Of u nu op zoek bent naar een passende baan of naar personeel, 
Action Team uitzendbureau B.V. is de ideale partner om deze zorg voor u 
uit handen te nemen.

Met onze Account Managers, Recruiters en BackOffice maken wij het 
mogelijk om de juiste service te kunnen verlenen naar zowel onze 
opdrachtgevers als onze flexkrachten. 

Bel ons voor een afspraak of loop vrijblijvend binnen!

Korte Kerkstraat 15  | 5664 HE Geldrop  | 040-206 62 50 
www.action-team.nl
info@action-team.nl 

info@willemsenu.nl  |  www.willemsenu.nl  |  040 246 69 92

Het is onze ambitie bijzondere woningen te maken.

Mét en vóór bijzondere mensen.

U staat daarbij centraal.

bureau voor hedendaagse architectuur

WillemsenU



“Terug op Geldrop voelde eigenlijk
een beetje als thuis komen,” zegt
Hanusch die relatief laat werd be-
naderd. “Doordat Lorenzo Wes-
treenen naar Venlo ging, was er
ineens een vacature. Toen ik ge-
vraagd werd, kon ik dan ook geen
'nee' zeggen. Ik heb hier een
mooie tijd gehad en ken veel
mensen. De nodige spelers die ik
ooit in Heren 1 heb gehad, zijn er
nog steeds. Zij het dat ze wel wat
ouder zijn geworden en in een
lager team hockeyen.”

UITDAGING
Er lag voor Hanusch een pittige
klus te wachten. Vorig seizoen wist
Geldrop zich ternauwernood in de
eerste klasse te redden. En aange-
zien de selectie niet al te groot is,
wordt het opnieuw een uitdaging
om handhaving veilig te stellen. Dit
bleek ook bij de start van de com-
petitie. Want na drie duels staat de
puntenteller nog altijd op nul. 

SCOREN
“We lopen een beetje achter de
feiten aan,” zegt Hanusch. “De
ploeg heeft het vorig seizoen las-
tig gehad en dat zie je terug. Van-
daar dat het zaak is om eerst
weer goed te gaan hockeyen en
het vertrouwen krijgen dat we
weer wedstrijden kunnen winnen.
Dit kan ook, alleen ontbreekt het
ons op dit moment aan scorend
vermogen.”

“In de eerste twee wedstrijden
waren wij hockeyend het mindere
team, maar kregen wel meer kan-
sen dan de tegenstander. Tegen
Weert stonden wij drie keer alleen
voor de keeper, maar scoorden
niet. Dan kun je zeggen: compli-
menten voor de keeper van Weert,
maar als je uiteindelijk met 2-1
verliest geeft het wel te denken.” 

ZWARE START 
Het moet overigens gezegd dat
Geldrop in de eerste speelronden
een loodzwaar programma had.
Want met Helmond en Goirle ont-
moette de ploeg meteen twee ti-
telkandidaten. 

“Dan staat er natuurlijk wel iets in
het veld. Zowel Helmond als Goir-
le heeft een oud-hoofdklasser in
het team die met slimmigheid en
gogme het verschil maken. Die
hebben wij niet. Wij moeten het
echt van de teamprestatie hebben
en hard werken om ons hoofd
boven water te houden. Dat is he-
lemaal niet erg, maar het maakt
wel duidelijk hoe de krachtsver-
houdingen liggen.”

METEN
Desondanks hield Geldrop tegen
de toppers lang stand. “Tegen Hel-
mond konden we ons drie kwar-

tier goed meten. Totdat wij een
gele kaart pakten en zij het ver-
schil konden maken. Uiteindelijk
werd het 3-0. Tegen Goirle was
het 3-5. We zijn dus zeker niet
weggespeeld en als je de andere
uitslagen ziet, zegt dat wel iets.”

BELANGRIJKE REEKS
In de komende weken liggen er
meer kansen. “Met De Hopbel,
Basko, Venlo en Berkel-Enschot
komt er een belangrijke reeks
aan. Dat zijn de wedstrijden die
het verschil gaan maken tussen
aanhaken of onderaan hangen Er
staat voor ons dus veel op het

spel. In de voorbereiding hebben
wij van Basko en Berkel gewon-
nen. Dat steunt ons wel, maar
geeft geen garanties.”

POSITIEF
In deze serie wedstrijden is het
voor Geldrop belangrijk nu wel de
kansen af te maken. “Daar werken
we ook hard aan en er zit zeker
wel scorend vermogen in het
team. Maar door de smalle selec-
tie en met de nodige jonge spe-
lers hebben we wat moeten schui-
ven om achterin iets meer
zekerheid in te bouwen.”
“Dat gaat ook best goed. We zijn

groeiende en zien dat het elke
wedstrijd beter gaat. Wat dat be-
treft staat we er dus heel positief
in. Daar gaan wij ook mee door.
We willen wat meer aan de bal
hockeyen en moeten vertrouwen
krijgen. Dit is vooral belangrijk
voor de jonge spelers die soms
nog net even de ervaring missen.
Een overwinning helpt daarbij om
de volgende stap te zetten.”

TELRAAM
Hoe groot die stap is, zal in de ko-
mende weken blijken. “Dan gaat
het om de knikkers en weten we
ook waar wij op dit moment staan
om onze doelstelling handhaving
te realiseren. Uiteraard zijn we er
dan nog niet, want het seizoen is
nog lang en zeker in deze poule is
er soms geen peil op te trekken.”

“Kijk alleen maar naar de uitsla-
gen. De Hopbel wint in de eerste
speelronde met 9-0 van Basko.
Een week later verliezen ze met
10-1 van HOD. En dan heb je bo-
venin Helmond, Goirle, Eindhoven
en Geel-Zwart die ook al aardig
hebben huis gehouden. Je hebt
soms echt een telraam nodig. 
Dan doen wij het met 'maar'
een 3-0 verlies tegen Helmond
echt nog niet zo slecht. Maar
we moeten nu wél punten gaan
vergaren.”  
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'De komende weken gaat 
het om de knikkers'

GELDROP - Na een afwezig-
heid van enkele seizoenen
keerde Vilem Hanusch in de
zomer terug als coach bij
Hockey Geldrop. Voor hem
bekend terrein. Vier jaar
geleden bracht hij Heren 1
na een periode van 32 jaar
terug naar de eerste klasse
en de herinneringen zijn nog
altijd zoet. Nu moeten alle
zeilen worden bijgezet om
op dat niveau te blijven. 



Stater 20G
5737 RV Lieshout
Tel. 0492-772997

info@roffelsensanitair.com
www.roffelsensanitair.com



De Voogd koos heel bewust voor
een rentree bij zijn oude liefde, al
was het minder vanzelfsprekend
dan het lijkt. “Ik heb prima jaren
bij Braxgata gehad en de afgelo-
pen drie seizoenen is er echt iets
goeds neergezet. Zowel in de op-
bouw van de ploeg als binnen de
club,” zegt Bob. 

“Toch was het ook best zwaar,
zeker in de coronaperiode. Daar-
naast moet je er enorm veel in in-
vesteren en in combinatie met
mijn werk, gezin en de reistijd was
dat gewoon lastig. Maar als je top-
hockey wilt spelen, moet je daar
nu eenmaal mee dealen.”

MINDER VOLDOENING
Dit veranderde vorig seizoen. “We
draaiden echt een goed jaar, maar
ik merkte bij mezelf dat ik er min-
der voldoening uit haalde. Dat
was best vreemd. Ik wil graag en
ben iemand die er altijd 100%
voor gaat. Maar op de een of an-
dere manier kon ik het nu minder
goed opbrengen. Eerst denk je
nog: 'dit is tijdelijk, iedereen heeft

wel eens zo'n periode'. Maar van
binnen wist ik al wel dat dieper
zat.”

TWIJFELS
Daar kwam bij dat Braxgata voor
dit seizoen ambitieuze plannen
had om met een verdere profes-
sionaliseringsslag definitief door
te stoten naar de top. “Toen heb
ik mij afgevraagd: 'wil ik dit nog
wel'. Uiteindelijk heb ik mijn twij-
fels bij de club kenbaar gemaakt.
Ze vonden het jammer, maar er
was ook veel begrip en waarde-
ring voor mijn openheid. Uiteinde-
lijk hebben we op een heel goede
manier afscheid genomen.”

GESPREKKEN
Toen kwam uiteraard de vraag:
wat nu? “Er was behoorlijk wat be-
langstelling en ik heb met diverse
clubs gesprekken gevoerd. Maar
iets hield me tegen. Ik wilde niet
weer in dezelfde situatie komen
met werk, gezin en hockey. Na-
tuurlijk kun je er dan voor kiezen
om een paar keer minder te trai-
nen, maar zo werkt het niet. Als je
ergens instapt, moet je dat voor
de volle 100% doen. Zeker als je
bij een club op niveau speelt.”

HELMOND
In die periode begon ook het 'ver-
haal Helmond' te spelen. “Ik ken

hier veel mensen en die sturen
wel eens een appje. Uiteindelijk
kwam in contact met Ruud Bouw-
man die het vorig seizoen samen
met Christiaan Hoekstra bij Heren
1 als coach heeft overgenomen.
Daarna heb ik een keer met de
club gesproken, heel vrijblijvend.”

UITDAGING
Jammer genoeg degradeerde het
vaandelteam uit de Overgangs-
klasse. Toch zorgde dat niet voor
twijfel bij De Voogd. “Ergens zag ik
er wel een uitdaging in. Die werd
groter toen Mark Hornman, een
van mijn beste vrienden die ik al
lang ken, ook zijn commitment
gaf. Vervolgens kwam de club met
de optie om als (spelend)assis-
tent-coach deel uit te maken van
de technische staf.”

“Toen dacht ik: 'dit is eigenlijk
hartstikke leuk'. Lekker hockeyen
bij een club uit de buurt waar ik
de mensen ken, mijn ervaring
overbrengen en met jonge gasten
knallen op het veld. En het is ook
nog op een relaxte manier te
combineren met mijn werk en
gezin. Hoe meer ik er over na-
dacht, hoe enthousiaster ik werd.
Uiteindelijk heb ik de knoop door-
gehakt.”

ASSISTENT-ROL
En zo staat Bob de Voogd weer
wekelijks in het veld bij Helmond.
“Dat bevalt goed, al is het niveau
wel iets anders dan ik gewend
ben. Toch is het vooral leuk, ook
door de combinatie met mijn as-
sistent-rol. Ik heb regelmatig over-
leg met Christaan Hoekstra en Ro-
nald Vernooy en samen spreken
we over de tactische plannen en

hoe we bepaalde zaken doen en
uitvoeren.”

“In het veld ben ik vooral speler, al
betrap ik mij er soms op dat ik me
met dingen bemoei die ik eigenlijk
aan de coach moet laten. Dit komt
ook door mijn ervaring. Op een
lager niveau zie je bepaalde din-
gen eerder en kunt sneller antici-
peren. Maar ik leer snel hoor.”

SEIZOEN
Helmond startte prima aan de
competitie met zeges op HOD,
Venlo en Geldrop. “Het gaat lekker,
al moet het nog wel beter en dat
kan ook. We hebben een leuk en
ambitieus team met veel talent, al
is het soms nog wel even zoeken.
Uiteraard willen we promoveren,
maar kijken voorlopig van wed-
strijd tot wedstrijd. Ook omdat het
in deze fase nog lastig inschatten
is hoe sterk deze poule is.”

“Dit geldt voor mij zeker. Ik kom
nu op clubs waar ik nog nooit heb
gespeeld. En eerlijk gezegd vind ik
dat best leuk. Ik heb het dus naar
mijn zin. Het voelt goed om weer
terug te zijn en binnen de club
heb ik heel veel leuke reacties
gehad.”

“Vooral van de jongens met wie ik
vroeger heb gespeeld en die nu in
de veteranen hockeyen. Zij heb-
ben al een plaatsje voor me gere-
serveerd. Zover is het nog niet
hoor. Ik ben pas 34 en de komen-
de jaren ligt de focus vooral op
Heren 1. We willen vooruit, om-
hoog en goed hockey laten zien.
Het is mooi om daar vanuit meer-
dere rollen een steentje aan bij te
dragen.” 
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Bob de Voogd is weer thuis
HELMOND - Na een periode
van 18 jaar tophockey
keerde Bob de Voogd in de
zomer terug bij HC Helmond.
Daarmee is de 146-voudig
international weer thuis bij
de club waar hij zijn eerste
stappen zette. Desondanks
is de overgang wel groot;
van de Belgische topclub
Braxgata naar de eerste
klasse. Maar het plezier is er
op Sportpark de Warande
niet minder om. 



Oude Vlijmenseweg 84-E  |  5223 GP ’s-Hertogenbosch  |  Telefoon 073 - 6233069



Met de promotie keerde HCAS na
drie seizoenen afwezigheid weer
terug in de OVK. In 2018 zette de
club ook die stap, al was het uit-
gangspunt toen wel heel anders,
weet de 31-jarige routinier Niek
Pauwels. Met 15 dienstjaren in
Heren 1 heeft hij een goed refe-
rentiekader. 

NIET KLAAR
“In 2018 zijn we eigenlijk alleen ge-
promoveerd door de invoering van
de Promotieklasse,” zegt Niek.
“Daardoor was er ook in de eerste
klasse een verruimde promotiere-
ling. Door enkele gunstige uitslagen
konden wij met wat geluk ook de
stap maken. Dat was mooi, maar
feitelijk waren we niet klaar voor de
OVK. En dat bleek ook wel.”

BASIS IN CORONATIJD
Na de degradatie ging het roer
om. Gek genoeg zorgde de coro-
naperiode voor een nieuwe start.
“Dat was natuurlijk een heel
vreemde tijd waarin niks mocht.
Toen hebben wij gezegd: 'laten wij
deze periode dan maar benutten
om op alle gebieden beter te wor-
den'. Dus terug naar de basis, je
vaardigheden ontwikkelen, op af-
stand nieuwe patronen inslijpen
en heel hard werken. Dat is ver-

volgens een nieuwe norm gewor-
den die structureel is voorgezet.
Toen is echt het fundament ge-
legd voor de latere successen.”  

VAN DEN HEUVEL
Wat ook hielp is dat Michel van
den Heuvel sinds de coronaperio-
de wekelijks training gaf aan de
Heren van HCAS. “Dat was voor
ons een enorme aanwinst. Michel
heeft zoveel kennis en ervaring en
hij ziet alles; voor iedereen onge-
looflijk leerzaam. Daardoor heb-
ben wij grote stappen gezet. Zijn
inbreng is van grote waarde ge-
weest.”

SELECTIE
Vanuit de nieuwe basis denderde
HCAS vorig seizoen meteen vol uit
de startblokken en bekroonde een
prachtig jaar met de titel en pro-

motie. In de zomer bleef de selec-
tie vrijwel intact. Vier spelers
namen afscheid en twee nieuwe
aanwinsten werden begroet. 

Eén van hen is de 22-jarige Nieuw-
Zeelander William Sutherland. “Hij
wil zich graag in Nederland verder
ontwikkelen en moet vanzelfspre-
kend nog wennen aan een andere
manier van hockeyen. Maar het
gaat heel goed; voor ons een
mooie versterking.”

START
HCAS startte het seizoen in de
OVK met een prima 2-0 winst op
Naarden. Daarna verloor de ploeg
met 3-2 van Upward en pakte met
3-3 een punt tegen Were Di. Een
beetje wisselend dus. “Op zich
niet slecht. Het is natuurlijk een
ander niveau, met andere tegen-

standers en een ander tempo. Dat
is altijd even wennen. Toch heb-
ben wij het gevoel dat er meer in
had gezeten.”

“Misschien is dat nog een 'na-
sleep' van vorig seizoen. Toen
hadden wij het, zeker tegen de
onderste ploegen, een heel jaar
relatief gemakkelijk. Dat doet iets
met een team. Nu moet je iedere
wedstrijd vier kwarten lang echt
volle bak geven en worden fouten
hard afgestraft. Dat weet ieder-
een, maar 'ergens' was het nog
even schakelen. Daar zijn we nu
doorheen.”

LINKERRIJTJE
De vraag is wat we dit seizoen van
HCAS mogen verwachten in de
OVK. “Als promovendus is hand-
having het belangrijkst, maar wij

willen meer. We willen zo hoog
mogelijk eindigen en gaan iedere
wedstrijd in om te winnen. Het
feit dat we na de 3-3 tegen Were
Di chagrijnig van veld stapten,
zegt wel iets.”

“Waar het uiteindelijk eindigt is
moeilijk te zeggen. Het is een hele
diverse poule met leuke ploegen
waarvan het niveau best dicht bij
elkaar zit. Ik denk dat wij de kwali-
teit hebben om in het linkerrijtje
te eindigen. Dat is een mooie uit-
daging waar we vol voor gaan.”

“Alles wat daarboven zit is meege-
nomen, maar zover is het niet. Wij
moeten het nu vooral op het veld
laten zien, in iedere wedstrijd ons
beste hockey spelen en er vooral
uithalen wat erin zit. Dan kan het
een mooi seizoen worden. 

Wennen aan nieuwe coach
Na de promotie deed coach Joep Peters een stapje terug bij HCAS.
De clubman vervult dit seizoen de rol van assistent. Peter de Leuw
van Liebergen, die overkwam van Oss, werd aangesteld als nieuwe
hoofdcoach. 

Pauwels: “Dat bevalt heel goed, al waren de eerste weken voor
Peter niet gemakkelijk. Hij kwam natuurlijk ook in een complexe si-
tuatie terecht. Wij kennen Joep al heel lang, hebben de afgelopen
jaren geweldig met hem gewerkt en op de achtergrond was er de
connectie met Michel.”

“Daarnaast hebben wij een groep met een groot 'zelfsturend' ver-
mogen. Iedereen durft elkaar aan te spreken. Zo zijn wij dat ge-
woon. Als er dan een andere coach komt, is dat behoorlijk wen-
nen. Zowel voor ons als voor Peter. Dat even geduurd, maar
inmiddels loopt het goed.”

“Peter is heel gretig en gedreven, maar brengt ook plezier mee en
legt de nadruk op andere accenten waar wij ons voordeel mee
doen. Dat doet hij goed. Wij zijn blij met hem.”
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HCAS is weer terug in de OVK
ASTEN - Na een absoluut
topseizoen met een dikver-
diend kampioenschap pro-
moveerden de heren van
HCAS in mei naar de Over-
gangsklasse. Een beloning
voor drie jaar hard werken
en met beleid bouwen, scha-
ven en slijpen. Dit vertaalt
zich ook op een hoger
niveau in goede resultaten.
En dus wordt de lat in Asten-
Someren opnieuw een tree-
tje hoger gelegd.

FOTO: HCAS





Het verhaal is natuurlijk bekend.
In de zomer zag Den Bosch Liede-
wij Welten en Margot van Geffen
vertrekken en Marloes Keetels
stopte met tophockey. Samen
goed voor tientallen jaren erva-
ring en stuk voor stuk topspeel-
ster met veel drive en karakter.
Kort voor de competitie nam ook
Emeliene Oonk afscheid. Ter ver-
sterking werd Brooke Peris aange-
trokken, maar de 186-voudig Aus-
tralisch international herstelt nog
van een blessure. 

MOEIZAAM
De selectie van Marieke Dijkstra
lijkt er dus bepaald niet sterker op
geworden. Dit vertaalt zich ook in
de resultaten. Den Bosch startte
met een moeizame 1-0 zege op
HGC en verloor daarna van SCHC
en Amsterdam. Vervolgens werd
Tilburg nipt met 1-0 verslagen,
door een benutte strafcorner van
Frédérique Matla. Voor de aanval-
ler 'pas' haar eerste goal van het
seizoen in vier wedstrijden. Best
opvallend. 

ONNODIG
Voor Matla was het minder een
issue. “Iedereen verwacht van mij
dat ik veel scoor en dat mag ook,
maar van SCHC, Amsterdam en
HGC win je niet zomaar met grote
cijfers. Dit zijn gewoon lastige
wedstrijden. Ik baal veel meer van
het verlies, vooral van de 2-0 op
Amsterdam. Er was eigenlijk niets
aan de hand, er gebeurde weinig
en we hadden de controle. Maar
door een paar foutjes gaven we
het in de slotfase totaal onnodig
weg. Heel frustrerend. Dit mag
ons gewoon niet gebeuren!”

KWALITEIT
Dit roept wel de vraag op of Den
Bosch niet te veel heeft ingele-
verd. Matla: “Natuurlijk doet het
iets met een groep als er drie er-
varen internationals vertrekken. Je
kunt hen ook niet zomaar vervan-
gen. Het klopt dat wij dit seizoen
in de breedte iets minder sterk
zijn. Maar we hebben nog steeds
genoeg kwaliteit in huis.”

“Het punt is dat wij nog niet zijn
waar we willen zijn. Het is nog niet
top en soms wat zoeken. Daar
moeten we hard aan werken en
dat gebeurt ook. Uiteindelijk gaat

het er om de play-offs te halen;
dan moet je topprestaties leveren.
Dat kan ook. Wij weten waar we
naartoe willen en weten ook dat
het beter moet. Dat is onze inter-
ne uitdaging en geldt ook voor mij
persoonlijk. Wat dat betreft ben ik
heel kritisch op mezelf.”

HET KOMT GOED
Matla maakt zich dan ook geen
zorgen. “Ik heb de overtuiging dat
we op de goede weg zijn. Uitein-
delijk gaat het echt wel weer
lopen. En trouwens: zo drama-
tisch staan we er ook niet voor
hoor. Voor veel mensen is het al-

leen even wennen als Den Bosch
twee keer op rij verliest en een
mindere start heeft.” 

“Voor onszelf ook; daar balen we
van. Wij willen altijd winnen en ie-
dere wedstrijd met een goed ge-
voel het veld afstappen. Ook dit
seizoen waarin veel clubs zich
hebben versterkt en het niveau in
de Hoofdklasse dicht bij elkaar zit.
Het zou dus best lang spannend
kunnen blijven. Toch moeten wij
vooral naar onszelf kijken en als
team elke week beter worden en
het vooral samen  doen. Dan
komt het best goed.”

“Ik ben er supertrots op dat wij
met dit geweldige team de we-
reldtitel hebben behaald,” bena-
drukt Frédérique. “Rond Oranje is
er veel gebeurd en veel gespro-
ken, maar als groep zijn we echt
naar elkaar toegegroeid. Het was
een bijzonder proces dat wij op
het veld heel waardevol hebben
afgesloten met goud. Daar ben ik
iedereen heel dankbaar voor.”

PLEZIER
Op het toernooi was Matla be-
slissend. Zo tekende zij in de
halve finale tegen Australië voor
de enige treffer en maakte even-
eens een goal in de finale tegen
Argentinië. “Een heerlijk gevoel,
al was de titel vooral een team-
prestatie. De energie en vooral
het plezier was helemaal terug.
Dat maakte het extra mooi.”

NIEUWE BONDSCOACH
Na het WK namen de Oranjeda-
mes afscheid van Bondscoach Ja-
milon Mülders. Zijn opvolger is
Paul van Ass. “Best verrassend

want Paul is natuurlijk een man-
nencoach. Enkele weken geleden
hebben we een kick-off gehad en
voor het eerst kennis gemaakt. Je
merkt meteen dat hij veel erva-

ring heeft. In oktober starten we
weer met de nationale trainingen
om toe te werken naar de Pro
Leaguewedstrijden. Ik ben heel
benieuwd en heb er zin in.” 
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'Het is nog niet top, maar het komt goed' 

Bijzonder proces
afgesloten met goud
Frédérique Matla won in de zomer met Oranje het WK
Hockey. Het was voor de aanvaller al het tweede WK-
goud, na de eerste titel in Londen 2018. Toch voelde het
deze keer extra bijzonder. Niet in de laatste plaats door
de roerige periode na de Olympische Spelen en het ver-
trek van bondscoach Alyson Annan.  

DEN BOSCH - Het kon vorig
seizoen niet op voor de
dames van Den Bosch. Eerst
werd de Nederlandse titel in
de zaal behaald, daarna
volgde de Gold Cup en in
mei was ook het 21e lands-
kampioenschap een feit. Dit
na een heerlijke en zinde-
rende thriller tegen SCHC.
Daarmee gingen alle prijzen
naar Den Bosch, als bekro-
ning van een topjaar. Maar
nu, enkele maanden later, is
de sfeer op de Oosterplas
toch iets anders. 



James Wattlaan 15 Drunen
0416-378239
www.sensorpartners.com
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Dat Lammers zijn rentree maakte,
was bepaald geen vanzelfspre-
kendheid. Na zijn laatste klus als
bondscoach van de Belgische hoc-
keymannen nam hij in 2014 af-
scheid van het hockey. Dit om zich
te richten op zijn werk als talent-
begeleider, coach en spreker. Wel
bleef Lammers op de achtergrond
betrokken bij Den Bosch in de rol
van adviseur. Drie jaar geleden
kwam daar een schepje bovenop.
Sindsdien trainde hij een keer in
de week de Heren van Den Bosch. 

OPVOLGER
De situatie veranderde toen
hoofdcoach Eric Verboom vorig
seizoen zijn afscheid aankondig-

de om fulltime aan de slag te
gaan bij het Nederlands Elftal
Heren, als assistent van Jeroen
Delmee. In de zoektocht naar een
opvolger benaderde de club di-
verse kandidaten, maar zonder
het gewenste resultaat. Uiteinde-
lijk waren het de heren van Den
Bosch die Lammers benaderden
met de vraag of het clubicoon het
wilde overnemen. Na goed over-
leg stemde coach in.

EÉN CLUB
Dit nieuws bleef niet onopge-
merkt. “Er is maar één club waar
ik wil coachen en dat is Den
Bosch,” zo vertelde Lammers 
bij zijn presentatie. 

“Ik heb erg veel vertrouwen in de
huidige selectie die er staat en zie
veel mogelijkheden om samen
goed te presteren. Uiteraard kijk
ik uit naar de verdere ontwikke-
ling van deze talentvolle ploeg.”

SEIZOEN
Met Marc Lammers startte Den
Bosch goed aan het seizoen in de
Tulp Hoofdklasse Heren. Na een
verdiend punt in de seizoensope-
ner tegen Bloemendaal volgde
een 4-3 nederlaag op Pinoké.

Daarna werd Oranje-Rood op 2-2
gehouden. De reeks werd doorge-
zet met een 0-4 zege op Voordaan
en 1-0 winst tegen Schaerweijde. 

Dit geeft vertrouwen. Ook bij de
coach die het goed naar zijn zin
heeft, zo meldde hij aan
hockey.nl. “Ik vind het leuker dan
ik dacht. Prachtig om met een
groep echt weer ergens naartoe
te werken en dat het niet op-
houdt bij alleen een training op
de dinsdag.”

DOELSTELLING
Over de doelstelling is Lammers
duidelijk. “Als je naar de begro-
ting kijkt, horen we bij de mid-
denmoot. Plek zes tot acht. En
meestal komt de eindklassering
wel overeen met de budgetten.
Vorig jaar werden we ook achtste.
We hebben beduidend minder
dan Bloemendaal te besteden.
Dan mag je ook niet verwachten
dat je zo'n ploeg kan aanvallen.'

DEN BOSCH - Het was in de zomer ontegenzeggelijk de
grootste verrassing in de Tulp Hoofklasse Heren. Het
nieuws dat Marc Lammers terugkeerde als hockeycoach.
En dan ook nog bij 'zijn' club Den Bosch. Met succes. In de
openingsronde van de competitie werd Bloemendaal op
2-2 gehouden en stonden tegen Oranje-Rood dezelfde cij-
fers op het bord. Met acht punten en een vijfde plek lig-
gen de Heren dan ook goed op koers. 

De terugkeer van
Marc Lammers

Te weten: Amsterdam Dynamics in Am-
sterdam Zuidoost, AHC Noorderlicht in
Amsterdam Noord, Hockeyclub UNO in
Utrecht Overvecht, Hockeyclub Ridder-
kerk, HC Den Haag en recentelijk HC
Martinus in Groningen

Dit seizoen volgen nog drie nieuwe
clubs. Daarmee wordt via hockey niet
alleen de leefbaarheid in kwetsbare
wijken vergroot, maar vooral voor nóg
meer kinderen het verschil gemaakt.
Dichtbij de plek waar ze opgroeien. 

10.000 KINDEREN
De Hockey Foundation is een gezamen-
lijk, maatschappelijk initiatief van Rabo-
bank en de KNHB. Met dit initiatief wil-
len beide partijen hockey nóg
toegankelijker maken, voor iedereen.
Hiermee richten zij zich op wijken met
een traditioneel lagere sportparticipa-
tie. Het doel is om in tien jaar 30 nieu-
we hockeyclubs op te richten, zodat
nog eens 10.000 kinderen in vereni-
gingsverband kunnen sporten.

Kijk voor meer info op 
hockeyfoundation.nl.

Hockey Foundation
groeit door
De Hockey Foundation heeft de vleugels verder uitgeslagen. Na de suc-
cesvolle start in 2020 zijn er inmiddels zes maatschappelijke hockey-
verenigingen opgericht. 

Speciaal voor de jonge scheidsrechters
organiseert de KNHB op vrijdag 21 ok-
tober een Young Umpire Challenge. Tij-
dens het Deloitte Student Hockey Tro-
phy zullen de toekomstige toppers
onder begeleiding van ervaren scheids-
rechters gaan fluiten. Ook krijgen jonge
fluittalenten tips & tricks om nog bete-
re scheidsrechters te worden.

Het event vindt plaats bij Kampong en
start om 12:00 uur. Rond 18:00 uur zijn
de wedstrijden afgelopen en wordt de
dag afgesloten met een gezellige BBQ. 
Kijk voor meer informatie en aanmel-
den op knhb.nl. Heb je vragen over de
Young Umpire Challenge? Stuur dan
een e-mail naar arbitrage@knhb.nl.

Meld je aan voor de
Young Umpire Challenge
Ben jij tussen de 15 en 21 jaar, en wil je graag nog beter leren fluiten?
Doe dan mee met de Young Umpire Challenge!



Op woensdag 14 september is het nieuwe GoalieWorks seizoen van start
gegaan op hockeyclub Oranje-Rood in Eindhoven. Wekelijks trainen meer
dan 75 keepers op deze locatie die onder leiding staat van Pirmin Blaak
(keeper van het Nederlands elftal & HC Oranje-Rood heren 1). 

A D V E R T O R I A L

GOALIEWORKS regio
Eindhoven / Limburg 

Samen met een ervaren team van GoalieWorks trainers staan zij wekelijks klaar om jou de
nieuwste technieken te leren en jou klaar te stomen voor de wedstrijden in het weekend. 

Trainingen vinden plaats op het gloednieuwe waterveld 2 van hockeyclub Oranje-Rood

op woensdagavond. Er wordt getraind in vier sessies: 

● 17:00 uur Mini-keepers onder 8 en onder 10 jaar
● 17:30 uur Beginnende onder 12 en onder 14 keeper 
● 18:30 uur Gevorderde onder 14 en onder 16 keepers
● 19:30 uur Gevorderde onder 18 keepers, senioren keepers en topjeugd

Voor de wachtende ouder(s) biedt Oranie-Rood warme maaltijden aan en kan er rustig
gewerkt worden in het clubhuis. 

Keepers kunnen zich nog aanmelden voor het seizoen 2022/2023 via onze website
www.goalieworks.com of door te mailen naar info@goalieworks.com.
Mocht je eerst een keer willen proeftrainen dan ben jij van harte welkom. 

Obrechtstraat 33, 

5344 AT Oss

+31 88 2003 800

www.live-it.nl
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Voor het plezier is dat niet bevor-
derlijk en voor de ontwikkeling
evenmin. Dan kun je hopen op
betere tijden of kiezen een pas-
sender oplossing. Bij Hockeyclub
Cranendonck hadden ze dat en-
kele jaren geleden al snel gezien.
De club trok Dames 1 terug uit 
de vierde klasse en schreef het
team in voor de Reserve derde
klasse. 

KAMPIOEN
Met succes. Het plezier keerde
terug en ook de resultaten ver-
toonden een stijgende lijn. Het
vaandelteam werd in het voor-
jaar kampioen en stootte door
naar de Reserve 2e klasse. En 
zo speelt Cranendonck Dames 1
dit seizoen tegen onder andere
Oranje-Rood Dames 9 én 10,
Venlo 5, Don Quishoot 6 en 
HOD 3. 

ALLEGAARTJE
“En dat gaat echt heel leuk,” zegt
coach René Molenbroek die Dames
1 al enkele seizoenen onder zijn
hoede heeft. “Vorig jaar speelden
we nog wel eens tegen teams die
een allegaartje waren. Nu hebben
we tegenstanders die echt kunnen
hockeyen en er serieus voor gaan.
Dat is mooi en het is voor het team
ook weer een nieuwe uitdaging.”

BOUWEN
Cranendonck besloot een jaar of 4
geleden om met het vaandelteam
een treetje lager te gaan hockey-
en. “Wij werden in de vierde klasse
vaak met grote cijfers afgedroogd.
Dat was voor niemand leuk. Op
een gegeven moment doet dat
ook iets met de motivatie. Van-
daar dat wij de keuze hebben ge-
maakt om Dames 1 in een ge-
mengde poule te zetten en
langzaam te gaan bouwen.” 

DOEL
Die ontwikkeling gaat goed. “We
krijgen van onderaf aanwas, de
nieuwelingen passen er goed tus-
sen en er veel enthousiasme. We
zien ook best progressie. Uitein-
delijk is het doel om weer terug
te keren naar de vierde klasse,
maar dan wel met een goed fun-
dament. Daarvoor moeten er
eerst een paar jaar structureel
speelsters uit de MA doorstro-
men naar Dames 1.”

MOOI TEAM
Dit seizoen is de doelstelling om
in ieder geval in de Reserve 2e
klasse te blijven. “Naast het spel
verbeteren, proberen we ook om
jonge speelsters te laten invallen.
Iedere week doen er meiden mee
uit de MA1 of de MA2. Dat is ook
goed voor hun ontwikkeling én
voor het team. Op dit niveau kan
dat ook gemakkelijker.”

“In dat opzicht is het een goede
keuze geweest om een stapje
terug te doen. Want dat stapje
terug is uiteindelijk een stapje
vooruit gebleken. Er staat een
leuk team dat met veel drive en
vechtlust staat te spelen en dat

elkaar 'meetrekt' naar een hoger
niveau. Ook de meiden die mis-
schien iets minder zijn en nor-
maal gesproken niet in Dames 1
zouden spelen. Die kans hebben
zij nu wel. Daar gaan wij dit sei-
zoen graag mee door.”

MAARHEEZE -  Je ziet het wel vaker. Een Dames 1 of Heren 1 dat door de gemiddelde leeftijd,
gebrek aan ervaring of een te kleine selectie eigenlijk net iets te kort komt voor de vierde
klasse. Dan bungelen ze troosteloos onderaan en verliezen wekelijks met grote cijfers. 

'Een stapje terug is 
heel goed geweest'

Met Dekker beschikt MOP over
coach die de afgelopen jaren de
nodige ervaring opdeed. Zowel
op clubniveau, bij Were Di en
Oranje-Rood als bij de KNHB. Zo
is de 31-jarige Bosschenaar
bondscoach van Oranje MO15 en
was hij op de Olympische Spelen
in Tokio actief als tactisch analist
van de Oranjedames. 

SELECTIE
Die ervaring komt goed van pas
aangezien er in Vught een aardi-
ge uitdaging ligt. MOP kende
vorig seizoen een moeizaam jaar
in de Promotieklasse en eindigde
op een negende plaats. Daarom
werd in de zomer besloten de se-

lectie uit te breiden en de nadruk
te leggen op Nederlands talent.
In de voorbereiding begroette
Dekker acht nieuwelingen, onder
wie drie speelsters van Den
Bosch MA1. 

Daarnaast maakten Pieke van de
Pas en Sarah van Heist de stap
van Were Di, Lisa van Ierland
kwam van Tilburg en de Franse
international Emma van der Zan-
den is afkomstig van Royal Ant-
werp. Uit de eigen jeugd stroom-
de Nynke Lagro door die met 15
jaar vervroegd de overstap
maakt. “Een bewuste keuze met
het oog op de aansluiting van ta-
lenten uit de eigen jeugd richting

Dames 1. Er komen goede lichtin-
gen aan, vooral in de MB1 is er
veel potentie.”

AMBITIE
Mark Dekker heeft voor drie jaar
getekend. In die periode is de
ambitie om stapsgewijs door te
groeien richting het niveau van
de Hoofdklasse. “Dit seizoen is
het doel een stabiele middenmo-
ter te worden en aansluiting te
vinden bij de top-5. Volgend jaar
willen we voor de play-offs gaan
om het seizoen erop hopelijk suc-
cesvol de stap te zetten naar de
Hoofdklasse.”

Uiteraard moet daarvoor nog
veel gebeuren. “Het belangrijkst
is de individuele ontwikkeling van
de speelsters, om er vervolgens
een hecht team en geheel van te
smeden. Zo'n proces heeft wel
tijd nodig en gaat met up's en
downs. Dit zag je bijvoorbeeld in
onze wedstrijd tegen Leonidas.
Als de afstemming in het veld
niet klopt, ben je als team kwets-
baar. Maar daar tegenover staat
dan weer als het wel klopt een 7-
1 overwinning op Were Di en een
6-0 overwinning op Helmond in
de beker.”

GOED OP WEG
Dekker ziet veel progressie. “Er
staat een mooie groep met veel
potentie en we zijn goed op weg.
De eerste maanden zijn dan ook
goed bevallen. Het is leuk om
terug te zijn op bekend terrein. Ik
weet nog goed dat ik als speler
van Heren 1 samen met Toon Sie-
pman ooit mijn eerste training gaf
aan een seniorenteam. Nu werken
we samen met de rest van de staf
(Lauren, Frithjof, Robbert Jan, Nick
en Dirk Jan) om Dames 1 verder te
ontwikkelen en vorm te geven aan
de gezonde ambities van MOP.
Een mooie uitdaging.”

VUGHT - Mark Dekker keerde in de zomer terug bij MOP. De
oud-speler van Heren 1 en voormalig jeugdtrainer maakte de
overstap van Were Di om het stokje over te nemen van Roe-
land de Laat. Dit met de ambitie om op Sportpark Bergenshui-
zen te bouwen aan een driejarig traject waarbij uiteindelijk
het doel is met Dames 1 terug te keren in de Hoofdklasse. 

De nieuwe 
ambitie 
van MOP

MOP



ONLINE
adverteren?

Het kan op www.hockeykrant.nl

Mail naar

info@hockeykrant.nl 

voor meer informatie en 

een vrijblijvende offerte

Uw bedrijf verkopen?

Wij realiseren overnametransacties voor ondernemers. Onze begeleiding
is gericht op kwalitatief goede transacties en een zorgvuldig proces. 
Uitgebreide markt- en sectorkennis combineren wij met creativiteit en
doorzettingsvermogen, met als doel voor u optimale voorwaarden te
realiseren.

Blaak 555  |  3011 GB Rotterdam  



“Het gaat inderdaad lekker,” 
beaamt Pirmin. “Wel druk overi-
gens. Op maandag en dinsdag
trainen we met Oranje; op
woensdag, donderdag en vrijdag
bij Oranje-Rood en dan heb je 
uiteraard nog de wedstrijden.
Daarnaast heb ik mijn keepers-
school GoalieWorks en zo gaat
het maar door. Maar wel mooi
hoor. Ik zit niet meer in het begin
van mijn carrière, dus ik probeer
er ook echt van te genieten.” 

NOMINATIE
Dit geldt ook voor zijn FIH-nomi-
natie 'Beste doelman ter wereld'.
“Voor de tweede keer alweer. 
Dat is altijd mooi, al was ik er 
eerlijk gezegd niet mee bezig. Ik
had niet het idee dat het nu zou
komen. Maar als je bedenkt wat
we het afgelopen jaar met Oranje
hebben gepresteerd, was dat niet
slecht. En misschien is het dan lo-
gisch dat je als keeper van het
Nederlands team genomineerd
wordt.”

APPLAUSWISSEL
Daarmee snijdt Blaak een goed
punt aan. De stijgende lijn is bij
Oranje duidelijk zichtbaar en 
bovendien onderscheidde de
doelman zich nadrukkelijk. 
Niet in laatste plaats in het Pro
Leagueduel tegen Spanje waarin
hij 10 strafcorners stopte. Welke
variant de Spaanse ploeg ook
probeerde: Blaak was niet te 
passeren. Hij kreeg een terechte
applauswissel. 

“Dat was een fijne pot, we speel-
den toen in Den Bosch. In de
competitiewedstrijd moest ik
daar nog even aan denken. Toen
ging er ook geen strafcorner in,
dus misschien ligt het stadion mij
goed. Toch was het achteraf
balen. Wij waren lang op weg
naar een derde duel zonder te-
gengoal, maar het werd alsnog 2-
2. Desondanks zijn we met Oran-
je-Rood goed aan het seizoen
begonnen. Over mezelf ben ik
ook niet ontevreden.”

MEER GENIETEN
Die laatste opmerking is veelzeg-
gend. Blaak stond lang bekend als
een doelman die enorm zelfkri-
tisch was. “Ik legde mezelf vroeger
veel druk op en het was nooit
goed genoeg. Dit heeft bij mij wel
een keerzijde gehad. Sinds het
moment dat ik er beter mee kan
omgegaan, geniet ik meer van het
hockey. Daardoor word ik ook een
betere versie van mezelf.”

BESTE VORM
Het ouder worden helpt daar ook
bij. “Ik maak mij minder druk over
bepaalde situaties en kan door
mijn ervaring altijd terugvallen op
een bepaald niveau. Naarmate ik
ouder word, merk ik dat mijn ba-
sisniveau omhoog gaat. Uiteraard
moet je het dan nog wel laten
zien, maar sinds het EK en de
Olympische Spelen heb ik goede
wedstrijden gespeeld.” 

“Ik wil dat ook volhouden. Niet al-
leen door de lat steeds hoger te
leggen, maar ook heel gericht te
kijken hoe ik mezelf in de beste

vorm krijgen. Is dat meer training
of juist minder? Gaan we meer op
het fysieke vlak werken of meer
mentaal? Dat zijn afwegingen die
ik nu veel beter maak dan vroe-
ger. Daardoor wordt het ook leu-
ker. Ik geniet er nu veel meer van
dan een aantal jaren geleden.”

DOELEN
Het is een mooi inkijkje in de aan-
pak van Pirmin Blaak die dit sei-
zoen toewerkt naar twee belang-
rijke doelen. Allereerst het WK in
India. “Ik kijk daar zeker naar uit
en we gaan er alles aan doen om
succesvol te zijn. Wij hebben een
mooie groep met een goede
energie en India ligt ons ook wel.
In 2018 waren we er heel dichtbij,
maar won België na shoot-outs.”

“Dat moet ik overigens nog vaak
horen van de Belgische spelers
bij Oranje-Rood. Hoe goed zij
toen waren en hoeveel geluk wij
Hollanders hebben gehad. En nu
we er weer een Belgische verster-
king bij hebben, wordt het op-
nieuw in mijn gezicht gewreven.”

ORANJE-ROOD
De nieuwe Belgische versterking
van Oranje-Rood is Arthur de
Sloover. Daarnaast kwam ook de
Nieuw-Zeelandse international
Sean Findly naar Eindhoven. “Er
staat een goede groep. Echt een
leuk team met veel gezelligheid,
maar uiteindelijk gaat het om de

performance die je op het veld le-
vert. In dat opzicht denk ik dat we
nog meer van elkaar mogen ver-
wachten.” 

“Met deze groep kan dat ook. We
hebben nog meer internationale
spelers die weten wat het is om
elke dag te trainen en 'aan' te
staan. Die wisselwerking loopt
goed, al is het waken voor over-
belasting. Door de combinatie
met de nationale trainingen is de
intensiteit groot waardoor ook de
kans op blessures toeneemt.”

HOOFDKLASSE
Kijkend naar de Hoofdklasse ver-
wacht Blaak dat veel teams gaan
meedoen om de play-offs. “Je ziet
het ook aan de uitslagen. Bloe-
mendaal verliest met 5-3 van KZ,
HDM pakt twee keer punten tegen
topploegen: het spel is echt op de
wagen. Je hebt gewoon geen ge-
makkelijke wedstrijden meer.”

“Wij moeten vooral naar onszelf
kijken. Dit seizoen is het doel om
met Oranje-Rood de play-offs
halen én kwalificatie voor de EHL.
Dat zou heel mooi zijn. Persoon-
lijk wil ik vooral de beste versie
van mezelf zijn. Daar heeft Oran-
je-Rood wat aan en Oranje ook.
Keepen is soms misschien wat in-
dividualistisch, maar als je in de
beste vorm steekt, is dat altijd
een win-win voor het team.”
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Pirmin Blaak 

'Ik wil de beste versie van mezelf zijn'

EINDHOVEN - Het zijn mooie tijden voor Pirmin Blaak. De 34-jarige doelman
van Oranje-Rood startte prima aan het Hoofdklasseseizoen en ligt met Oranje
goed op koers richting het WK in India. Bovendien werd de routinier onlangs
door de FIH genomineerd als Beste keeper ter wereld. Een mooie bekroning
voor de goalie die alleen maar beter lijkt te worden.
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De Veldhovense heren kenden
een uiterst moeizame start van
de competitie. In de seizoensope-
ner tegen De Hopbel ging Basko
met 9-0 kansloos onderuit. Een
week later stonden er tegen Geel-
Zwart opnieuw 9 tegentreffers op
het bord: 1-9. Het zijn geen cijfers
om heel vrolijk van te worden.

OFFDAY
“We zijn inderdaad wel eens
beter begonnen,” zegt Basko-cap-
tain Vince Veraa met gevoel voor
understatement. “Tegen Hopbel
was het gewoon bijzonder slecht;
een offday. Geel-Zwart heeft een
heel sterk team; die nederlaag
was eigenlijk ingecalculeerd. Toch
hebben wij best goede dingen
laten zien, maar dat vertaalde
zich niet in de uitslag.”

VEEL INGELEVERD
De moeizame start komt niet he-
lemaal als een verrassing. “Wij
wisten van tevoren dat het lastig
zou worden,” zegt de captain.
“Vorig seizoen hebben wij ons
kunnen handhaven, maar gemak-
kelijk was dat niet. Vervolgens zijn
in de zomer zes ervaren spelers
gestopt om samen op een lager
niveau te gaan hockeyen. Daar-
mee hebben we veel kwaliteit en
routine ingeleverd en dat vang je
niet zomaar op.”

VERSTERKINGEN
Om de selectie op peil te bren-
gen, stroomden twee jeugdspe-
lers door. Daarnaast begroette
Basko recent een nieuwe speler.
Bram Kersten, die actief was in
Oostenrijk, kwam begin septem-

ber de ploeg versterken. “Daar
zijn we heel blij mee. Bram
brengt veel ervaring mee en is
absoluut een aanwinst. Dit geeft
ons meer mogelijkheden en per-
spectief.”

HANDHAVING
Dat blijkt ook, want eind septem-
ber behaalde Basko de eerste
winst op het gedegradeerde Ber-
kel-Enschot. Een mooie opsteker
voor het vernieuwde team dat
handhaving als doelstelling heeft.

“Dit moet haalbaar zijn, maar het
wordt zeker moeilijk. Wij zitten in
een sterke poule en met Hel-
mond erbij is het er niet eenvou-
diger op geworden. Ik denk dat
wij met Berkel-Enschot, Hopbel
en Geldrop moeten battelen om
handhaving. Daar gaan we vol
voor en wij kijken van wedstrijd
tot wedstrijd.”

SFEER
Het is een realistische uitleg van
de aanvoerder. “Dat moet je ook

zijn. Na de historische promotie
in 2018 hebben we de goede lijn
doorgetrokken en stabiele seizoe-
nen gedraaid. Met het afscheid
van zes dragende speler is de si-
tuatie nu anders. Daarom heb-
ben we in de voorbereiding uitge-
sproken vooral reëel te zijn en te
blijven. Het wordt lastig, maar wij
geven alles en houden de sfeer
en de gezelligheid er zéker in. Het
zou ook niet anders kunnen bij
Basko.”

VELDHOVEN - Basko Heren 1 was de afgelopen jaren een ste-
ady ploeg in de eerste klasse. Geen grote uitschieters, maar
wel verzorgd hockey en vooral sterk op het eigen veld. Want
als de 'Blauwe Tornado' draait, kan het behoorlijk spoken op
Sportpark de Korze. Overigens ook na de wedstrijd. Maar dit
seizoen is het allemaal even anders.

Vernieuwd Basko 
heeft het lastig

De komst van de 24-jarige inter-
national had heel wat voeten in
aarde. Het begon allemaal in het
voorjaar toen Danny Nooijen,
hoofdcoach van Nuenen, een op-
roep plaatste voor open trainin-
gen. Dit leverde de nodige re-
spons op, waaronder een bericht
van Pakistaans international Ri-
zwan Ali. 

SERIEUS
“In eerste instantie denk je: 'dit
kan niet', maar het bleek al snel
serieus,” zegt Nooijen. “Ik kreeg
een keurige CV, alle contactgege-

vens en links naar beelden van
het Pakistaanse team, onder an-
dere tegen het Nederlands Elftal.
Vervolgens hebben we extra in-
formatie opgevraagd bij Oranje.
Daaruit kwam een heel positief
beeld. Toen is het idee ontstaan:
'dit moeten we doen'.”

VISUM
Dit bleek gemakkelijker gezegd
dan gedaan. Probleem één was
een visum. Nooijen zocht eerst
contact met de Nederlandse am-
bassade in Islamabad. Daarna

kwam hij met allerlei omwegen
terecht bij de Pakistaanse hockey-
federatie. En na veel mailverkeer
en 'via-via-bemiddeling' uit het
hockeynetwerk kon uiteindelijk
een sportvisum worden geregeld. 

GASTGEZIN
Daarmee was een belangrijke
horde geslecht. Maar als je ie-
mand uit Pakistan haalt, moet je
hem ook huisvesten. “Gelukkig is
Nuenen een warme club met be-
trokken leden die écht meeden-
ken,” zegt de coach. “Na een op-

roep meldde zich een leuk gast-
gezin waar Rizwan kan verblijven.
Toen alles rond was, hebben we
hem laten overkomen. Ik heb
hem zelf opgehaald van de lucht-
haven.” 

WENNEN
In de competitiewedstrijd tegen
Best maakte de international zijn
debuut voor Nuenen Heren 1.
Een beetje onwennig, dat wel.
“Dat is ook logisch. Rizwan kan
fantastisch hockeyen, maar hij
moet erg wennen aan de Neder-

landse manier van spelen. Daarin
gaan we hem goed begeleiden.
We hebben een leuke groep met
veel studerende spelers die ge-
makkelijk in het Engels communi-
ceren. Hij is prima opgevangen.”

HOCKEYWALHALLA
Toch blijft de vraag waarom een
Pakistaanse tophockeyer bij een
Nederlandse tweedeklasser wil
spelen. Nooijen: “De verklaring is
relatief eenvoudig. Rizwan ziet
Nederland als een hockeywalhal-
la en de Hoofdklasse als de sterk-
ste competitie ter wereld.”

“Op dat niveau wil hij zich graag
meten en verder ontwikkelen. Maar
als je uit een andere cultuur komt
en een totaal andere manier van
hockeyen gewend bent, is de over-
gang heel groot. Daarom wil hij dit
seizoen bij Nuenen het Nederland-
se hockey zich eigen maken en zich
goed op de kaart zetten.”

“Als dat lukt en hij laat zich wat hij
kan, wordt het voor hem ook ge-
makkelijker om de stap te maken
naar bijvoorbeeld Oranje-Rood of
Den Bosch. Dat is zijn doel. Wij
helpen hem graag en het is ook
goed voor Nuenen. We hebben
ambitie en willen graag promove-
ren. De komst van Rizwan past
daar heel mooi bij.”  

NUENEN - Buitenlandse
topspelers zijn in de Hoofd-
klasse geen onbekend ver-
schijnsel. Maar op een
lager niveau kom je ze niet
snel tegen. Behalve bij
Nuenen Heren 1. De twee-
deklasser begroette
onlangs Pakistaans inter-
national Rizwan Ali. De
strafcornerspecialist schit-
terde in het voorjaar nog
tegen de Oranjeheren.
Sinds september speelt hij
op Sportpark Lissevoort.

De Pakistaanse topspeler van Nuenen
HC NUENEN



Ausems beheer en advies
A D V E R T O R I A L

Mattijs en Jeroen brengen elk hun eigen netwerk

en expertise in. Mattijs heeft een achtergrond in

de werktuigbouw. Na diverse functies begon hij

voor zichzelf: technisch beheer, management en

advies voor institutionele beleggers en particu-

liere eigenaren. Dat was leuk en succesvol, maar:

‘Het mooie van eigen baas zijn is dat je het

alleen mag doen en moet zorgen voor werk. Het

nadeel is: dat je het alleen mag doen en moet

zorgen voor werk’, lacht Mattijs. Teamwork ligt

hem beter. Jeroen heeft een bouwkundige ach-

tergrond en combineert technisch beheer met

management. 

Begonnen als beheerder, groeide hij door naar

bouwkundig adviseur en RICS gecertificeerd

inspecteur. Het drietal kende elkaar al een aantal

jaren. Er was sprake van een klik en een gedeelde

visie. Het was voor alle drie het perfecte

moment voor iets nieuws. Dus besloten ze de

krachten te bundelen. Samen bestrijken ze het

hele palet van technisch en strategisch vast-

goedadvies en beheer. Een gouden greep. ‘1 plus

1 is bij ons misschien wel 4 of 5’, stelt Jeroen.

De partners kiezen voor kwaliteit in de volle

breedte. ‘We houden van een uitdaging en zijn

ervan overtuigd dat we meerwaarde kunnen

leveren door de combinatie van inspectie en

beheer’, zegt Jeroen. ‘Wij weten precies waar

alles zit en wat het beter kan. Na een inspectie

kunnen we als beheerder veel betekenen voor

een klant.’ Dick vult aan: ‘Advies, beheer en

techniek zijn op zichzelf niet zo spannend. Het

spannende zit hem vaak in de stakeholders:

kopers en verkopers, huurders, installateurs en

eigenaars. Soms zit de uitdaging ook in de hoe-

veelheid gebouwen of het aantal vierkante

meters. Naarmate bedrijven groeien, wordt het

lastiger om de kwaliteit in het beheer vast te

houden. Beheerders zijn vaak druk met brandjes

blussen. Ook lekt kennis weg en raken documen-

ten zoek. Dat is eeuwig zonde.

Een zekere nuchterheid is dit bureau niet

vreemd. Zo stelt Dick dat er na 7 vette jaren

ongetwijfeld ook weer 7 magere aan zullen

komen. De kunst is je daarop voor te bereiden -

en dat doen ze. ‘We leveren goede kwaliteit, zijn

innovatief en flexibel en hebben een grote vaste

klantenkring. Daardoor zullen we ook mindere

tijden overleven zonder kleerscheuren.’ Maar

voorlopig ziet hij vooral veel kansen. Ook Mattijs

ziet de nodige trends waar ze op in kunnen spe-

len. ‘De woningnood is niet ineens afgelopen,

net zo min als de verplichte verduurzaming van

vastgoed of het transformeren van kantoren

naar woningen. 

We staan met veel zaken nog maar aan het

begin. Daarnaast is de krapte op de arbeids-

markt iets om rekening mee te houden. We zien

nu al een toenemende behoefte aan interim en

projectmanagement en verwachten dat deze

nog verder zal toenemen. Hierbij helpt het

enorm dat ze nu met z’n drieën zijn. De vraag

naar gespecialiseerd personeel is groot, maar wij

hebben alle drie een groot netwerk en kunnen

dus makkelijk die gaten vullen. In de hele markt

is weinig gekwalificeerd personeel te krijgen,

laat staan mensen die a la minute inzetbaar zijn

op een specifiek project, maar wij vinden ze nog

steeds.’

Waar ze over een jaar staan? ‘Hopelijk op de

skies!’, lacht Dick. ‘Wij hebben geen 9 tot 5 cul-

tuur, maar bij hard werken hoort ook hard ont-

spannen. Daarom willen we met alle

medewerkers een lang weekend gaan skiën als

blijk van waardering.’ Zakelijk gezien hoopt hij te

groeien, maar niet te hard. Tot een man of 15

zou mooi zijn. En verder: de markt op met

nieuwe diensten en innovaties en een gezonde

mix creëren tussen de drie poten van het bedrijf:

advies, beheer en interim/ projectmanagement.

Jeroen heeft er alle vertrouwen in. 

‘Wij zijn enthousiast, hebben grote dromen en

een grote drive en zetten vol in op kwaliteit. Dat

genereert veel positieve energie en leidt tot

nieuwe opdrachten en bovenal nieuwe opdracht-

gevers. Dit is het leukste werk wat er is en we

krijgen er nog voor betaald ook!

www.ausemsvastgoed.nl

Na 12 jaar zelfstandig ondernemerschap vond Dick Ausems van Ausems Vast-
goed het tijd voor een nieuwe stap. Met Mattijs Boer en Jeroen Radsma aan
boord als nieuwe partners is er ruimte voor duurzame groei en innovatie.
‘We zien veel kansen om beheer en onderhoud beter en efficiënter te maken.’

STICK WITH US ON: WWW.HOCKEYKRANT.NL      HOCKEYKRANT      HOCKEYKRANT



De nieuwe coach is Nicky Roelofs.
De 29e jarige Veenendaler maakt
de overstap van Spitsbergen
waar hij vier seizoenen actief was.
Eerst als assistent en vervolgens
drie jaar als hoofdcoach. “Ik heb
daar een prima tijd gehad,” ver-
telt Roelofs. “Vanuit een degrada-
tiepositie hebben we gestaag een
stijgende lijn neergezet. Vorig sei-
zoen was de ambitie om mee te
doen om promotie. Helaas wer-
den we geconfronteerd met te-
genslagen, maar ik heb met een
goed gevoel afscheid genomen.”

DOEL
Bij Civicum is Roelofs de opvolger
van Pim Schipper, die het vaan-
delteam een seizoen onder zijn
hoede had. Geen gemakkelijke
klus na een degradatie. “Daarom
zijn we gestart met het doel om
in de eerste plaats het plezier

terug te vinden. Het team heeft
de afgelopen jaren aardig wat
klappen gehad en veel wedstrij-
den verloren. Dit merk je best
nog wel een beetje, ook in de ma-
nier van spelen. Vorig seizoen lag
de nadruk vooral op tegenhou-
den en voor de 'eigen pot' han-
gen; nu willen we het spel weer
maken en dat is toch even wen-
nen.”

RESULTATEN
Roelofs hanteert dit seizoen be-
wust geen doelstelling die gerela-
teerd is aan een positie op de
ranglijst. “Met elkaar plezier bele-

ven staat voorop, maar resultaten
helpen daar natuurlijk wel bij. Zo
werkt dat nu eenmaal. De 6-2
winst in de eerste wedstrijd tegen
Almelo was dan ook prettig. Een
week later zat het bij Westerdui-
ven een beetje tegen. Mede
omdat je in de tweede klasse niet
meer door bondsscheidsrechters
wordt gefloten. Daar heb je op dit
niveau nu eenmaal mee te
maken.”

KNAP OMGEZET
Thuis tegen Zevenaar startte het
Civicum niet best. “In het eerste
kwart kwamen wij al met 0-2 ach-

ter. Daarna hebben we de hoof-
den bij elkaar gestoken, het goed
opgepakt en ons in drie kwarten
terug geknokt tot 2-2. Gezien de
kansenverhoudingen hadden wij
moeten winnen, maar we kregen
in de laatste minuut een strafcor-
ner tegen. Die ging er prompt in.
Heel zuur, al is het wel knap als je
als team na een slechte start een
wedstrijd zo weet om te draaien
en naar je hand kunt zetten.”

MOOIE GROEP
Door deze resultaten staat Civi-
cum netjes in de middenmoot, al
is het seizoen nog jong. Deson-
danks is wel zichtbaar dat de
ploeg met een beduidend andere
mindset in het veld staat dan de
afgelopen jaren. “Vooral omdat
we met elkaar heel veel plezier
hebben,” verklaart de coach. 

“Daarnaast wordt er goed ge-
werkt en hard getraind. Zowel in
wedstrijden als op de trainingen.
Iedereen gaat er 100% voor én ie-
dereen is er altijd.”

“Wat dat betreft is het een mooie
groep hoor. Heel hecht en ze
staan allemaal voor elkaar klaar.
Ik vind het ook bijzonder hoeveel
speelsters zich inzetten voor de
club. Ze zijn actief in het bestuur,
in commissies en ook bij de
jeugd. Echt fantastisch. De trend
is Nederland is behoorlijk anders
en bij veel clubs is het echt niet
zo vanzelfsprekend. Bij Civicum
wel. Dit geeft ook aan wat voor
groep het is; het maakt het extra
leuk. En voor mij als coach nog
leuker om mee te werken.”  

Foto's: Civicum
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Het plezier is helemaal terug bij Civicum
CUIJK - Het leek enkele jaren
geleden allemaal zo mooi bij
de dames van Civicum. Het
Cuijkse vaandelteam promo-
veerde naar de eerste klasse
en schreef daarmee regel-
recht hockeygeschiedenis.
Het werd geen succes. Eerst
kwam corona, vervolgens
lag alles stil en vorig seizoen
had de ploeg het uiterst
zwaar. In mei volgde dan
ook degradatie. Terug naar
de tweede klasse om een
nieuwe start te maken. Met
een nieuwe coach, nieuw
elan en vooral met veel
inzet en plezier. 

'Joh, als jij het zo
goed weet….'
Nicky Roelofs beschikt over de nodige coachervaring. Desondanks
heeft hij niet bepaald een hockeyachtergrond. “Ik heb zelfs nooit
gehockeyd,” lacht de coach. “Eigenlijk ben ik er ingerold via mijn
vriendin. Ik voetbalde zelf op zaterdag en mijn vriendin hockeyde
op de zondag bij Spitsbergen. Daar ging ik vaak kijken én ik vond er
ook altijd iets van.”

“Op een gegeven moment zei de toenmalige coach dan ook: 'joh,
als jij het zo goed weet, daag ik je van harte uit mij te assisteren'.
Dat kon ik natuurlijk niet weigeren. Ik ben er ingestapt en het beviel
meteen goed. Vervolgens heb ik een jaar veel geïnvesteerd in trai-
ning geven, het volgen van cursussen en uiteindelijk heb ik ook
mijn HT2 gehaald. Het seizoen erop vertrok de coach en kreeg ik
van de club het verzoek of ik het wilde doen. Daar heb ik meteen
mee ingestemd.” 
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Dat is in het kort het nieuwe Hoc-
key Ontwikkelingsplan 2022 van
MHC Best dat recent werd gepre-
senteerd en vanaf dit seizoen
wordt uitgerold. De club wil struc-
tureel bouwen met het doel om
het maximale uit spelers en speel-
sters te halen. 

PROCES
Bij het opstellen van het plan ging
Best niet over een nacht ijs. De af-
gelopen maanden heeft een team
vanuit verschillende commissies,
ouders, de TC en diverse deskundi-
gen gewerkt aan een hockey-ont-
wikkelplan voor de komende jaren. 

Een van de focuspunten binnen
dit plan is het professionaliseren
en verbeteren van de hockeyoplei-
ding. Om het totale plan te imple-

menteren is een proces van de
lange adem. MHC Best gaat er
vanuit dat 2 tot 5 jaar nodig zal
zijn voordat alles goed is neerge-
zet en alles exact werkt zoals de
club voor ogen heeft. 

OPLEIDEN
Het plan geeft een duidelijke
koerswijziging in de aanpak van de
hockeyopleiding. Daarbij wordt uit-
gegaan van de nieuwste inzichten
op de ontwikkeling van spelers,
trainers en coaches. Om het maxi-
male uit spelers en speelsters te
halen, wil de club de jeugd zo veel-
zijdig mogelijk opleiden. Zowel in
motorisch als in tactische opzicht. 

Om dit te realiseren, worden bin-
nen de trainingen verschillende
technische en motorische vaardig-

heden aangeboden. De belangrijk-
ste doestellingen zijn het ontwik-
kelen van een goede motoriek, het
aanleren van basis-technische
vaardigheden, beslissingen leren
nemen met en zonder balbezit,
positiespel en team-samenwer-
king.

TRAINERS EN COACHES
Ook komt veel meer aandacht
voor het opleiden en ontwikkelen
van trainers en coaches. MHC Best
wil werken met een aantal hoofd-
trainers die eindverantwoordelijk

zijn voor de kwaliteit van alle trai-
ningen en daarmee ook voor de
opleiding van trainers. Daarnaast
wordt er geïnvesteerd in spelers
die zich willen ontwikkelen tot trai-
ner. Zij krijgen de kans om oplei-
dingen te volgen. 

Ook voor coaches is er een oplei-
dingstraject beschikbaar binnen
MHC Best. De coach/trainer van
Dames 1 van MHC Best gaat de
opleiding verzorgen. Hij heeft ja-
renlang ervaring in het geven van
opleidingen binnen de KNHB.

PLATFORM
Om trainers en coaches te onder-
steunen, maakt de club vanaf dit
seizoen gebruik van het content-
platform HockeyFood. Dit plat-
form biedt oefenstof voor alle
leeftijden, uitgewerkte trainingen,
video's en animaties in lijn met de
visie van de KNHB. Ook is er een
communicatieplatform en een
coachmodule. Alles met als doel
de kwaliteit van trainen en spelen
te verbeteren.

BEST - Een andere aanpak van opleiden. Een sterke focus op 
de jeugd. Werken met de nieuwste ontwikkelingsmethoden 
en meer professionaliteit om uiteindelijk in alle lagen tot een
verbetering van het hockeyspel te komen. 

MHC Best gaat 
structureel 
bouwen



Dit bleek meteen in de eerste
competitiewedstrijd. HOD ging bij
medepromovendus Ede hard on-
deruit: 5-1. “Daar hadden we niet
op gehoopt,” zegt coach Kiki de
Ruiter. “Er lagen zeker kansen,
maar helaas viel het fors tegen. Ik
denk dat wij onszelf iets te veel
druk hebben opgelegd. Als je een
resultaat haalt, start je meteen
goed aan de competitie. Dat wil-
den we heel graag, maar het
kwam er niet uit,”

OVK-WAARDIG
Een week later, tegen Gooische,
was de insteek dan ook bedui-
dend anders. Met de nadruk op
goed spelen en lekker hockeyen.
Dit resulteerde in een sterke partij
en een nipt verlies: 1-2. Met de-
zelfde cijfers werd in de Gold Cup
ook van Promotieklasser Push ver-

loren. “Toch waren het twee wed-
strijden tegen zware tegenstan-
ders waarin wij echt goed hebben
gespeeld. Nog niet met resultaat,
maar dat gaat zeker komen,” be-
nadrukt de coach.”

“Ik vind dat wij een OVK-waardig
team hebben. Vorig jaar is er een
heel seizoen goed gehockeyd en
we waren toe aan een stap om-
hoog. Een nieuwe klasse, nieuwe
tegenstanders en een ander ni-
veau; het is iedere week een nieu-
we uitdaging. Daarom trainen we
ook iets intensiever en doen veel
meer met videobeelden. Voor-
heen keken wij vooral naar ons-
zelf; nu gebruiken we de beelden
ook om allerlei veldsituaties te
analyseren en vervolgens te verta-
len in wedstrijdgerichte trainin-
gen”

HANDHAVING
Het is een mooie ontwikkeling van
het vaandelteam dat veel speel-
sters telt die vanuit de jeugd zijn
doorgestroomd. Het gros acteerde
nog niet eerder in de OVK en dus
is de doelstelling realistisch:
handhaving. “Als wij de play-outs
ontlopen, doen we het goed. In
principe is de OVK voor HOD een
'uitstapje'. Maar dat uitstapje
willen we wel zo lang mogelijk
laten duren.”

“Als wij er inblijven, wordt het ge-
makkelijker om de groep bij elkaar
te houden.”

MOGELIJKHEDEN
Het klinkt wat vreemd: een uitstap-
je. “Toch is het wel de situatie,” legt
de coach uit. “Als je reëel bent heeft
HOD niet de mogelijkheden om ja-
renlang stabiel in de OVK mee te
draaien. Dat is niet erg, maar het
betekent wel dat je afhankelijk bent
van goede lichtingen.”

“Nu hadden we een goede groep
met veel potentie. Dit was voor
mij ook een van de redenen om in
2020 van Oranje-Rood de stap te
maken en bij HOD op eigen benen
te gaan staan.  Uiteraard is het an-
ders, maar het voelt nog steeds
goed. En hoewel ik zeker ambitie
heb, ligt de focus nu op HOD en
het doel om met deze superleuke
groep ons te handhaven in de
OVK.”

VALKENSWAARD - De dames van HOD schreven vorig sei-
zoen fraaie hockeygeschiedenis. Want na een periode van
40 jaar keerde het Valkenswaardse vaandelteam terug in
de Overgangsklasse. Het kampioenschap en de promotie
werd op Sportpark den Dries dan ook uitbundig gevierd.
Terecht, al wachtte er wel een pittige uitdaging. Want in
de OVK is het behoorlijk aanpoten. 

HOD leert snel
in de OVK
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A D V E R T O R I A L

Met een oppervlakte van ruim 1500
m2 is dit een ware golf- en hockey-
beleving. Deze superstore is voor-
zien van ruim fitting bay’s die
voorzien zijn van Trackman techno-
logie, waarin jij gratis golfclubs kunt
uitproberen. Maar ook hockeysticks
kun je gratis uitproberen op ons
mooie indoor oefenveldje. Wel zo
prettig, want dan weet je ook zeker
dat je uiteindelijk met de beste
club(s) of stick de deur uit loopt en
je nog meer plezier uit je favoriete
sport haalt.

Tot snel bij Jumbo Golf & Hockey
Eindhoven!

RUIM 1500 M2 GOLF & HOCKEY BELEVING



Dat verhaal begint bij Michel Kappen. Een
voetballer die tot zijn 28e geen alcohol
dronk, maar zich vooral richtte op sport.
Zijn teamgenoten hielden wel van een bier-
tje. Om hen eens iets anders voor te zetten,
kocht hij een fles whisky die na een over-
winning werd opengetrokken. Kappen
proefde voorzichtig mee. De smaak beviel
hem, maar zijn nieuwsgierigheid werd nog
meer geprikkeld. 

PASSIE
Al snel raakte Kappen gepassioneerd door
de whiskycultuur en hij startte met het ver-
zamelen van mooie flessen single malt
whisky. In 2002 besloot hij zijn baan bij de
Rabobank op te zeggen om een nieuwe car-
rière te beginnen als Whisky Talker. Kappen
hield overal in Nederland lezingen en proe-
verijen en verkocht daar flessen Schotse
single malt.

WAARDEONTWIKKELING
Getriggerd door zijn bancaire achtergrond
deed Kappen in die periode ook onderzoek
naar de prijsontwikkeling van Schotse single
malt whisky. Over een periode van 70 jaar
constateerde hij een jaarlijkse waardeont-
wikkeling van gemiddeld 6,6%. Met name
door de combinatie van tijd, kwaliteit en be-
schikbaarheid. 

Van belang is namelijk dat de leeftijd van
whisky niet alleen bepalend is voor de kwa-
liteit en het karakter, maar ook voor de
prijs. Bij een single malt van 25 jaar en
ouder, die relatief schaars zijn, stijgt de
waarde exceptioneel. Dit maakt deze whis-
ky een waardevol product en dus ook tot
een interessante belegging. 

GROOTSTE TER WERELD
Met deze kennis lanceerde Kappen eind
2007 zijn eerste beleggingsproducten. Na
een goede start verstrekte de AFM in 2014
een permanente vergunning. Drie jaar later
werd de grens van 47 miljoen euro aan be-
leggingen gepasseerd en volgde in 2020 de
opening van internationale verkoopkanto-
ren. Inmiddels geldt Scotch Whisky Invest-
ments met een beheerd vermogen van 185
miljoen euro als 's werelds grootste whisky-
beleggingsmaatschappij. 

DEN BOSCH
Vanuit de whiskybeleggingen is het een
grote stap naar HC Den Bosch. “Toch is de
link met sport duidelijk aanwezig. Wij zijn
een sportief bedrijf en meerdere collega's
hebben een topsportachtergrond,” zegt
Mark Vlijm, commercieel directeur van SWI
en voormalig profwielrenner. “Daarnaast
zijn wij ook actief als sponsor in het voetbal,
rugby en korfbal. Drie jaar geleden hebben
wij ons verbonden aan HC Den Bosch.”

AMBITIE
Toen de mogelijkheid zich voordeed om
hoofdsponsor te worden van de Bossche
club, zag het bedrijf meteen kansen. Vlijm:
“Whisky heeft nog wel eens de connotatie
van oude grijze mannen met sigaren, maar
dat is een onjuist beeld. Wij zijn een ambiti-
eus bedrijf en richten ons op internationale
expansie. Daar hoort ook naamsbekend-
heid bij. Sport is daarvoor een heel goed
middel; het past ook bij ons.”

“Wij willen naar de Champions League.
Daarom zoeken we graag de samenwerking
met topclubs. En als je het over hockey
hebt, kom je al snel bij Den Bosch. Bij de
dames al jaren top, maar ook bij de heren
wordt er door Marc Lammers hard gewerkt
om topprestaties te realiseren. Daar her-
kennen wij veel in. Die ambitie ondersteu-
nen we graag.”

RELATIES
Naast het genereren van naamsbekendheid
werken beide partijen veel samen. “Den
Bosch heeft een prachtige accommodatie
met prima faciliteiten. Daar gaan we leuke
dingen organiseren en wij nodigen onze be-
leggers graag uit een wedstrijd te bezoeken.
Ook omdat wij veel waarde hechten aan
persoonlijke contacten. Zo maken we bij-
voorbeeld met de leden van onze Investors
Club jaarlijks een reis naar Schotland en in-
vesteren veel in onze relaties. De samen-
werking met Den Bosch biedt daarvoor nog
meer mogelijkheden.”

CREDO
Het is een mooie band tussen Scotch Whis-
ky Investments en Den Bosch. Toch was er
in aanloop naar het sponsorschap wel enig
bezwaar tegen de shirtreclame. “Het woord
'whisky' zou niet passen bij de sport. Dat
vinden wij begrijpelijk, alleen propageren
wij niet het drinken van whisky. Integen-
deel: het merendeel van onze beleggers 
drinkt bijvoorbeeld geen whisky. Zij vinden
vooral het rendement prettig.”

“Ons credo is ook dat je whisky vooral moet
laten rijpen; dan stijgt het in waarde. Dit be-
nadrukken wij ook op de boarding bij Den
Bosch: 'we drinken geen druppel, want het
rendement is zo lekker'. Wij laten de flessen
dus graag dicht. Omdat je soms letterlijk
goud in handen hebt.”

BETROKKEN
Met de uiting 'Scotch Investments' werd
een goede oplossing gevonden. “Die naam
prijkt op de shirts en dat werkt. Dit zagen
we bijvoorbeeld na de wedstrijd van Dames
1 tegen Amsterdam die live op de NOS
werd uitgezonden. Onze website liet toen
een piek in bezoekersaantallen zien. Daar
zijn wij heel tevreden over, al is dat niet het
allerbelangrijkste. Wij willen vooral ook een
betrokken hoofsponsor zijn om samen op
te trekken en gezonde ambities te realise-
ren.” 

Beleggen
Scotch Whisky Investments (SWI) is gevestigd in Sassenheim, België en Montenegro en
heeft een eigen opslaglocatie voor whisky in Schotland. SWI handelt uitsluitend in fles-
sen en vaten zeldzame Schotse single malt whisky. Ook verzorgt het bedrijf het volledige
proces van grondstof tot eindproduct. SWI helpt beleggers op een stabiele manier ren-
dement en vermogen op te bouwen. Van het inrichten en het beheer van de portefeuille
tot de uiteindelijke verkoop. 

Beleggen bij Scotch Whisky Investments kan vanaf 100.000 euro, 
met een looptijd van 5 of 7 jaar. www.scotchwhiskyinvestments.com.
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De nieuwe hoofdsponsor van HC Den Bosch

'Wij willen naar de Champions League'

Spieren
voor Spieren
De jeugdteams van Den Bosch spelen
niet met de uiting van Scotch Invest-
ments op de tenues. “Dat past niet
helemaal in onze bedrijfsfilosofie,”
zegt Vlijm. “Daarom hebben wij, als
extra maatschappelijke component
van ons hoofsponsorschap, Spieren
voor Spieren naar voren geschoven.”  

Wie het hockey een beetje volgt,
heeft het ongetwijfeld gezien. Op
de tenues van HC Den Bosch
prijkt dit seizoen een opvallende
naam: Scotch Investments. Het is
de nieuwe hoofdsponsor van de
club. Bepaald niet alledaags.
Daar wilde de Hockeykrant wel
eens meer van weten en stuitte
op whisky, rendement, sport en
een bijzonder verhaal. 

ALGEMEEN 24
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Dat Moses nu aan het roer staat bij de
heren van Eindhoven is best opvallend. In
zijn lange carrière was de oud-doelman
vooral actief bij damesteams. Zo ook de af-
gelopen twee seizoenen bij Promotieklas-
ser MOP, als assistent van Roeland de Laat. 
“Ik zat daar prima, maar toen Roeland
aangaf een sabbatical te nemen, heb ik ook
besloten te stoppen,” zegt Lodarmasse.
“Dat had niet gehoeven, maar we zijn er in
2020 samen ingestapt, dus dan neem je
ook samen afscheid. Althans, zo sta ik er in.
Misschien ben ik nog van de oude stem-
pel.”

EINDHOVEN
In juli klopt HC Eindhoven aan. “Op dat mo-
ment was ik met Leon Mathijssen al in ge-
sprek met enkele andere clubs. Ik ken Leon
al 22 jaar. Toen ik heel lang geleden bij Oss
begon, was hij nog speler. We hebben altijd
een goed contact gehad en in het voorjaar
besloten gezamenlijk iets te gaan doen.” 

“Eindhoven pakte meteen door, al moest ik
even wennen aan het idee. De eerste klas-
se is een ander niveau dan waarop ik de
laatste jaren heb gewerkt. Toch voelde het
meteen goed. Eindhoven is een club met

potentie en Sjef Hendrikx en Sjoerd van
Campen hebben de afgelopen jaren goed
werk verricht. Er ligt dus een goede basis.
En als je lang een vrouwencoach bent, is
het extra interessant om weer met een
mannenploeg aan de slag te gaan.” 

NIEUW
De ambitie van de club is duidelijk: promo-
tie. “Dat is begrijpelijk als je naar de laatste
seizoenen kijkt. Het heeft duidelijk niet
mee gezeten. Toch benader ik het in eerste
instantie van wedstrijd tot wedstrijd. Ik
moet de ploeg leren kennen en bovendien
is het voor mij een nieuwe klasse. Dan is
het lastig om een inschatting te maken. Dat
blijkt ook wel, want in de eerste weken
hebben we al uitslagen gezien van 10-1, 9-0
en 8-2. Dat is best opmerkelijk.” 

ANDERE NUANCES
Eindhoven startte de competitie met drie
keer winst, op respectievelijk MEP (4-2),
Berkel-Enschot (0-6) en Weert (1-4). “MEP
was een aardige graadmeter, maar Berkel
is na de degradatie leeggelopen. Zo'n uit-
slag zegt dus niet zoveel. Belangrijker is om
je eigen performance goed uit te voeren. 

Ook omdat wij dit seizoen iets andere nu-
ances hebben gelegd. Meer dynamiek,
meer beweging en dan niet alleen verticaal,
maar ook horizontaal.”

“Dit geldt ook voor tempo spelen, het afma-
ken van looplijnen en ik eis discipline. Die
patronen zie ik al terug, maar het moet
beter en stabieler om op een hoger niveau
hockey te spelen. Als je vooruit wilt, moet je
structureel een hoger niveau ambiëren; ook
individueel. Tegen de onderste ploegen kan
iedereen een man uitspelen, maar het ver-
schil wordt gemaakt in topwedstrijden.”

LANGERE TERMIJN
Bij dit hogere niveau hoort ook een fysieke
component. “Daarvoor hebben we fysiek-
trainer Eddie Speijers meegenomen. Hij
drijft de jongens tot het uiterste en stopt er
enorm veel energie in. We werken veel met
startsnelheid, draaien, keren en wendbaar-
heid. Ook dat zijn elementen om zowel het
team als de spelers beter te maken. Zowel
dit seizoen als op de langere termijn, waar-
door je uiteindelijk ook in de Overgangs-
klasse op een goede manier kunt mee-
draaien.”

EINDHOVEN - Moses Lodarmasse is
de nieuwe coach van Eindhoven
Heren 1. Hij is de opvolger van Sjef
Hendrikx die het team drie seizoe-
nen onder zijn hoede had. Leon Mat-
thijssen kwam als assistent-coach
naar de Marathonloop. Daarmee
beschikt de club over een goed duo
om de zo gewenste promotie naar
de Overgangsklasse te realiseren. 

'Structureel  op een hoger niveau hockeyen'

In januari besloot Lodarmasse terug te
gaan naar de dames van Rusland. Door
de oorlog in Oekraïne en de uitsluiting
van Russische sportteams staan zijn acti-
viteiten bij het nationale team nu op een
laag pitje. “Feitelijk ligt alles stil,” zegt
Moses. “Wij worden niet toegelaten tot
internationale wedstrijden en voor mij is
het ook niet mogelijk om naar Rusland te
reizen.”

“Voor het team en de staf waarmee ik
heel goed heb gewerkt is het een lastige
situatie. Voor hen zou ik graag terug wil-
len, maar dat is niet aan de orde. We
kunnen niks en mogen niks en dan houdt
alles op.” 

VERRIJKING
Lodarmasse heeft nog wel een contract.
“Er liggen afspraken, maar in principe
ben ik vrij om te gaan. Mocht er iets voor-
bij komen, ga ik daarover nadenken.
Vooral omdat ik de internationale erva-
ringen een verrijking vind. Je werkt met
andere mensen, uit een andere cultuur
en met een andere benadering. Dat is
heel leerzaam.”

“Natuurlijk moet het wel passen met mijn
activiteiten in Eindhoven, maar bij MOP
heb ik het goed kunnen combineren. In al
die jaren heb ik misschien één competi-
tiewedstrijd gemist.”  

'In Rusland ligt alles stil'
Naast zijn werkzaamheden bij Nederlandse clubs is Moses Lodarmasse
ook al jarenlang actief in het internationale hockey. De afgelopen 2,5 jaar
was hij onder andere assistent bij de nationale damesploeg van Wales en
hoofdcoach van Wales U23. Eerder was hij assistent-bondscoach van de
Russische hockeyvrouwen. 



Anouk begon net als haar zus
Amber als 4-jarige in de mini's
van HC Uden. In 2015 maakte zij
de overstap naar de MD1 van
Den Bosch om zich verder te ont-
wikkelen. Eerst als veelscorende
aanvaller en later als inschuiven-
de voorstopper met een kiezel-
harde corner. 

ENKEL
In 2018 speelde Anouk haar eer-
ste interland in Nederland Onder
15 en debuteerde in 2019 op 13-
jarige leeftijd al in Oranje O16. In
2021 volgden selectietrainingen
bij Oranje O18. Maar daaraan
kwam abrupt een einde vanwege
een ernstige enkelblessure. 

“Daar had ik al langer mee te
maken,” vertelt Anouk. “Twee jaar
geleden ben ik zwaar door mijn
enkel gegaan en heb er veel last
van gehad. Kort voor het zaalsei-
zoen gebeurde het nog een keer.
Dat waren steeds periodes van
veel tapen, een brace, fysiothera-
pie en weer terug op het veld,
maar het voelde niet goed.”

FOUTE BOEL
In mei 2021 ging het echt mis.
“Tijdens een training wilde ik een
hoge scoop aannemen. Ik maak-
te een sprong en landde met
mijn voet vol op een bal die ach-

ter mij lag. Normaal scheur je dan
je enkelbanden finaal af, maar bij
mij waren ze al zover opgerekt
dat er geen directe schade was.
Ergens een geluk, maar het was
wel foute boel.”

TOPSUPPORT
Via haar fysiotherapeut kwam
Anouk terecht bij Joris de Kort,
chirurgisch orthopeed van Anna
TopSupport in Eindhoven. “Daar
is alles bekeken en uiteindelijk
besloten eerst via de natuurlijke
manier proberen te herstellen.
Ook omdat ik pas 15 was en nog
in de groei zat. Helaas werd al
snel duidelijk dat het niet ging. Er
trad iedere keer een reactie op en
ik bleef last houden.”

OPERATIE
Na overleg met haar ouders was
het voor Anouk duidelijk. “Ik wil
nog heel lang hockeyen en top-
sport bedrijven, maar zo gaat niet.
Ik ben weer teruggegaan naar
TopSupport en na een nieuwe
MRI-scan is besloten tot een ope-
ratie. Joris heeft me precies uitge-
legd wat er ging gebeuren. Dat
gaf vertrouwen. Evenals de beves-
tiging dat ik na een operatie weer
topsport kon bedrijven. Want dat
was mijn grootste angst.”

Anouk ging op 24 september
2021 onder het mes. Daarbij wer-
den haar buitenste enkelbanden
ingekort en een internal brace
(enkelbandplastiek) geplaatst.
Aangezien tijdens de operatie
bleek dat de voorste enkelban-
den eveneens schade vertoon-
den, werd ook daar een plastiek
gezet. “Eigenlijk heb ik dus twee
nieuwe enkelbanden, dat is best
heftig als je 15 jaar bent. Maar
niets doen was ook geen optie.
Want dan loop je kans dat het
kraakbeen wordt beschadigd. En
dat wilde ik voorkomen.” 

HERSTEL
Doorgaans volgt na een dergelij-
ke operatie zes weken gips. Maar
door nieuwe technieken bij Top-
Support is dat niet meer nodig.

Ook de herstelperiode is een stuk
korter. “Twee dagen na de opera-
tie zat ik al bij de fysio voor mijn
revalidatie. Eerst op krukken en
met hele kleine stapjes, maar in
december stond ik alweer op het
veld. Nog niet om te trainen,
maar om even het bal- en stick-
gevoel te ervaren.” 

Tijdens de revalidatie ging het fy-
siek goed. “Maar 'tussen de oren'
bleef ik onzeker. Totdat Joris mij
bij een controle overtuigde dat
mijn enkel zo sterk was gemaakt
dat topsport geen probleem was.
Dit bleek ook wel. Want toen ik
op het trainingsveld iets door-
gleed, was er niets aan de hand.
Mijn enkel was beter dan ooit!”

HELEMAAL TERUG
Anouk maakte na de winterstop
haar rentree in de MA1 en sloot
in maart ook weer aan bij Oranje
MO18. “Toch heb ik wel een wed-
strijd of acht nodig gehad om
weer op niveau te komen. Inmid-
dels ben ik helemaal terug en
kan weer voluit hockeyen; dat is
zo'n heerlijk gevoel. “

“Ik ben dan ook superblij met
mijn nieuwe enkelbanden, al was
het een zware periode. Hockey is
mijn leven en het is zo ongeloof-
lijk frustrerend als je beperkt
wordt door een blessure. En ook
de onzekerheid of het wel goed
zou komen; ik heb best wat
traantjes gelaten.”

“Nu ligt alles achter mij en ik mag
weer knallen. Bij de MA1, bij
Oranje O18 en een keer in de
week op de training bij Dames 1.
Samen met Amber, dat is
extra leuk.” 

“Tijdens mijn revalidatie heb ik
haar wat vaker zien spelen in
Dames 1. Zij is goed hoor, dat

maakte mij supertrots. En tegelijk
dacht ik: 'dat wil ik ook!'. Dat is nu
meer dan ooit het doel.”

‘Ik kan 
weer voluit
hockeyen!’

EEN HOCKEYDROOM DIE WEER WERKELIJKHEID WERD

De internal brace (enkelplastiek) methode is een nieuwe techniek
voor enkelbandoperaties. Een methode die al met regelmaat
wordt toegepast bij Anna TopSupport door orthopedisch chirurg
en traumatoloog Joris de Kort: “deze techniek  helpt sporters snel-
ler en beter te herstellen van een enkelblessure. Fantastisch om te
zien hoe Anouk het vertrouwen heeft herwonnen en haar hockey-
talent weer voluit kan benutten”

Anna TopSupport is een medisch sportgezondheidscentrum in
Eindhoven met veel medische kennis en ervaring als het om sport
en bewegen gaat. Veel specialismen op het gebied van sportzorg
werken nauw samen om iedereen topzorg te bieden. Daar heb-
ben zowel top- als breedtesporters veel profijt van bij hardnekkige
blessures en problemen aan enkel of voet. 

Anna TopSupport heeft eigen apparatuur voor een echo, röntgen-
foto of MRI-scan. Dat maakt het snel stellen van een diagnose ge-
makkelijker. Ook beschikt Anna TopSupport over een  uitgebreid
netwerk om kennis en expertise te delen. Daardoor kan bijvoor-
beeld snel een (sport)podoloog worden inschakelen als dat nodig
is voor vervolgbehandeling.

Kijk voor meer informatie op www.annatopsupport.nl.

IEDEREEN VERDIENT EEN
TOPSPORTBEHANDELING

EINDHOVEN - De Udense hockeyzussen Amber en Anouk
Brouwer gelden als toptalenten van HC Den Bosch. Amber
(19) tekende vorig seizoen een driejarig contract als selec-
tiespeelster van Dames 1. Anouk (16) speelt in de MA1.
Beiden hebben de ambitie om samen mooie successen te
behalen. Eerst bij Den Bosch en als ultiem doel met
Oranje op de Olympische Spelen van 2028. Maar die
droom leek voor Anouk ineens heel ver weg. 



Deze campagne werd vorig jaar ge-
lanceerd om wensen van kinderen
te vervullen die kampen met een
spierziekte. Want net als Frédéri-
que leveren zij ook dagelijks top-
prestaties. Niet alleen door te wer-
ken aan hun lichaam, maar vooral
ook door positief te blijven en te
kijken wat nog wél kan. Ook al is
niet altijd even gemakkelijk omdat
een spierziekte vaak progressief is
en zorgt voor beperkingen. 

GOUDEN SPELERS
Juist daarom verdienen deze kin-
deren een Gouden Bokaal, vond
Frédérique die sinds 2019 ambas-
sadeur is van Spieren voor Spie-
ren. En dus werd in samenwerking
met TalentEmpowerment de cam-
pagne Gouden Spelers gelanceerd,
die mede mogelijk werd gemaakt
door onder andere Princess en
Louwman Mercedes-Benz. 

GOUDEN LETTERS
Voor deze actie bezocht Frédéri-
que de kinderen thuis om hen een
gouden bokaal uit te reiken en
een persoonlijk pakket met ca-
deaus te overhandigen. Zoals tic-
kets voor Oranje of een speciale
fotoshoot. Bij deze bezoeken reed
de international in een speciale
Spieren voor Spieren auto waarop
ook de namen van de kinderen
stonden. Uiteraard in gouden 
letters. 

“Een van de kinderen vond dit zo
tof dat zij heel graag een foto
wilde waarop wij samen bij de
auto stonden,” vertelt Frédérique.
“De foto hebben we op een groot
canvasdoek laten drukken en die
hangt nu in haar kamer. Daar 
was zij zó blij mee; echt geweldig.
Dit zijn ook voor mij gouden 
momenten.”

LOUWMAN MERCEDES-BENZ
De campagne werd mede onder-
steund door Louwman Mercedes-
Benz. Het dealerbedrijf ontzorgt
Frédérique al enkele jaren met alle
zaken rondom haar auto: een vol-
ledig elektrische Mercedes EQA.
“Daar ben ik heel blij mee en het is
superfijn om ook samen te kun-
nen optrekken als het om Spieren
voor Spieren gaat. De speciale
Gouden Spelers-auto was daar
een heel mooi voorbeeld van.”

VERVOLG
Overigens werkt Frédérique ook
bij andere campagnes graag
samen met Louwman Mercedes-
Benz. “Zo is er rond het WK Hoc-
key een campagne gelanceerd om
Oranjefans een bijzondere WK-er-
varing te geven. Dat is super ge-
slaagd.”

Welke campagnes nog meer vol-
gen, is nog onbekend. “Binnenkort
ga ik samen met Mercedes-Benz
en Louwman Mercedes-Benz be-
spreken hoe we de komende pe-
riode gaan invullen. En uiteraard
gaan we ook nadenken over nieu-
we acties voor Spieren voor Spie-

ren. Niet alleen om aandacht te
vragen voor het goede doel, maar
vooral ook om kinderen met een
spierziekte een mooie dag te
geven. Dat is voor hen én mij al
een gouden medaille waard.” 

DEN BOSCH - Voor Frédérique Matla staat Goud vaak symbool voor mooie successen. 
Vorig jaar behaalde de aanvalster een gouden medaille op de Olympische Spelen in Tokio. 
In de zomer volgde opnieuw goud op het WK Hockey. Maar nog mooier was de Gouden Speler
Campagne van Spieren voor Spieren waarmee zij kinderen een gouden dag bezorgde. 

Frédérique Matla en Louwman Mercedes-Benz in actie voor Spieren voor Spieren

'Het zijn écht 
gouden momenten'




